

កម្ពុជា អាយស៊ីធីខែម ២០១៨

១. ក្រមសីលធម៌

កម្ពុជា អាយស៊ីធីខែម គឺជាព្រឹត្តិការណ៍ក្នុងស្រុកមួយដែលបានអភិវឌ្ឍពី [មេគង្គ អាយស៊ីធីខែម](#)។ មេគង្គ អាយស៊ីធីខែម ត្រូវបានរៀបចំឡើងចាប់តាំងពីឆ្នាំ ២០០៨ សម្រាប់សហគមន៍មកពីប្រទេស កម្ពុជា មីយ៉ាន់ម៉ា ឡាវ ថៃ និងវៀតណាម ដែលមានបទពិសោធន៍ និងជំនាញផ្សេងៗគ្នា ហើយខែមនេះផ្តោតលើប្រធានបទសំខាន់ៗចំនួន បី គឺ៖ ភាពច្នៃប្រឌិត ការចូលរួមរបស់ប្រជាពលរដ្ឋក្នុងអភិបាលកិច្ច និងហេដ្ឋារចនាសម្ព័ន្ធបច្ចេកវិទ្យា។

ឆ្នាំនេះ ជាឆ្នាំដំបូងដែល កម្ពុជាអាយស៊ីធីខែម នឹងរៀបចំឡើងនៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជាសម្រាប់សហគមន៍អាយស៊ីធី (ICT) នៅកម្ពុជា។ អង្គការទិន្នន័យអំពីការអភិវឌ្ឍ (អូឌីស៊ី) ប្តេជ្ញាចិត្តនឹងផ្តល់បរិយាកាសប្រកបដោយការគោរព និងសុវត្ថិភាព ដល់អ្នកចូលរួមទាំងអស់នៅក្នុងកម្មវិធីខែមនេះ។ ដើម្បីឱ្យខែមនេះប្រព្រឹត្តទៅដោយរលូន អូឌីស៊ី តម្រូវឱ្យអ្នកចូលរួម វាគ្មិន និងអ្នករៀបចំកម្មវិធី ប្រកាន់ខ្ជាប់នូវក្រមសីលធម៌ដូចដែលបានចែង។

គោលប្រុង និងការរួមបញ្ចូល

កម្ពុជា អាយស៊ីធីខែម មានគោលបំណងបង្កើតឱកាសឱ្យមានការចូលរួមពីគ្រប់មជ្ឈដ្ឋានព្រមទាំង ធានាមិនឱ្យមាននរណាម្នាក់ត្រូវបានវិនិច្ឆ័យ និងរើសអើងឡើយ។ ដូច្នេះ យើងស្វាគមន៍អ្នកចូលរួមគ្រប់ វ័យ វប្បធម៌ ភេទ ជាតិសាសន៍ ភាសា សាសនា និងគ្រប់មជ្ឈដ្ឋានទាំងអស់។

ខែមដែលគ្មានការបំពាន

នេះគឺជាខែមដែលគ្មានការបំពាន ហើយរាល់សកម្មភាពទាំងអស់ ដែលមិនប្រក្រតីត្រូវតែរាយការណ៍។ យើងមិនអនុញ្ញាតឱ្យមានសកម្មភាពមិនសមរម្យ និងការបំពានក្រោមរូបភាពណាមួយឡើយ មិនថារូបរាងកាយ លក្ខខណ្ឌបុគ្គលផ្ទាល់ខ្លួន សេដ្ឋកិច្ច ឬឋានៈក្នុងសង្គម។ សកម្មភាពបំពានរួមមាន ការប្រមាថ ការបំភិតបំភ័យគ្រប់រូបភាពទាំងអស់ ការប្រើប្រាស់ពាក្យសំដី ឬអាកប្បកិរិយាមិនសមរម្យ ឬក្រោមរូបភាពអាសអាភាសផ្សេងៗនៅតាមទីកន្លែងសាធារណៈ។

យើងមានសិទ្ធិ ស្នើសុំបញ្ឈប់រាល់ឥរិយាបថដែលបានលើកឡើងខាងលើនេះ ដើម្បីគោរពតាមគោលការណ៍ដែលបានចែង។ ការសម្រេចនេះស្ថិតនៅលើ អ្នករៀបចំខែមក្នុងការដាក់ពិន័យ និងបណ្តេញបុគ្គលណាម្នាក់ដែលធ្វើសកម្មភាពបំពានណាមួយ។

ការរាយការណ៍បញ្ហាសាសា កំឡុងកម្មវិធី កម្ពុជាអាយស៊ីធីខែម

ប្រសិនបើអ្នកបានទទួលរងការបំពាន ឬបានដឹងថានរណាម្នាក់ត្រូវបានទទួលរងការបំពាន ឬអ្នកមានការព្រួយបារម្ភអំពីអ្វីមួយ សូមទាក់ទងមកកាន់ក្រុមការងារខែមជាបន្ទាន់។ អ្នកអាចសម្គាល់ក្រុមការងារខែមបាន ដោយពួកគេនឹងស្លៀកសំលៀកបំពាក់សម្គាល់ និង/ឬ ផ្លាកសម្គាល់។

រាល់ការរាយការណ៍របស់អ្នកនឹងត្រូវរក្សាជាការសម្ងាត់ ហើយយើងនឹងធានាថា អ្នកនឹងមានសុវត្ថិភាព។ យើងនឹងធ្វើឱ្យប្រាកដថា ការរាយការណ៍របស់អ្នក នឹងមិនត្រូវបានឮដោយនរណាម្នាក់នោះឡើយ។ អ្នកអាចរាយការណ៍ដោយសេរីដល់ក្រុមការងារយើង។ យើងនឹងជួយអ្នកនូវអ្វីដែលអ្នកស្នើសុំ ដើម្បីឱ្យអ្នកមានអារម្មណ៍ថាមានសុវត្ថិភាព។

២. កម្មវិធីបញ្ជី / អាជ្ញាប័ណ្ណនៃឯកសារខែម

អំពីអ្នករៀបចំកម្មវិធី

អង្គការទិន្នន័យអំពីការអភិវឌ្ឍ ហៅកាត់ថាអូឌីស៊ី គឺជាគេហទំព័រវិបប “ទិន្នន័យបើកទូលាយ” បង្កើតឡើងដំបូងគេបង្អស់ នៅតំបន់អាស៊ីអាគ្នេយ៍។ អូឌីស៊ី ផ្តល់នូវសុវត្ថិភាពអំពីប្រទេសកម្ពុជា និងការអនុវត្តសេដ្ឋកិច្ចសង្គម។ ព័ត៌មានដែលមានលើគេហទំព័រ អាចប្រើប្រាស់បានជាសាធារណៈ ដោយគ្មានការដាក់ កំហិតឡើយ។

អូឌីស៊ី មានបំណងបង្កើនការស្រាវជ្រាវ និងកិច្ចសហប្រតិបត្តិការបន្ថែមទៀតរវាង បណ្តាសាធារណជនទូទៅ ក្រុមហ៊ុនឯកជន សង្គមស៊ីវិល និងស្ថាប័នរដ្ឋាភិបាលនានា។

ដោយមានជំនឿថាទិន្នន័យបើកទូលាយនឹងជំរុញឲ្យមានការអភិវឌ្ឍនិង និរន្តរភាព អូឌីស៊ី
នឹងចូលរួមចំណែកក្នុង ភាពបើកទូលាយ និងតម្លាភាពក្នុងវិស័យសាធារណៈ និងវិស័យឯក
ជន។ អូឌីស៊ី មិនធ្វើការលើកស្ទួយ ឬផ្សព្វផ្សាយទស្សនៈ របៀបវារៈ ឬភាពលំអៀងណាមួយ
ក្រៅពីការផ្តល់ព័ត៌មានជាសក្យានុម័តអំពីប្រទេសកម្ពុជា និងការអភិវឌ្ឍរបស់ ប្រទេសនោះ
ឡើយ។

ការប្រើប្រាស់ទិន្នន័យ

តាមរយៈការចូលរួមខែនេះ អ្នកផ្តល់នូវការអនុញ្ញាតឱ្យអូឌីស៊ី ដើម្បីដាក់បញ្ចូលឯកសារ
របស់អ្នក នៅលើគេហទំព័រ កម្ពុជា អាយស៊ីធីខែម។ រាល់ឯកសារ និង សមិទ្ធផលនៃការងារ
ទាំងអស់ដែលត្រូវបានប្រើប្រាស់ ក្នុងកម្មវិធីខែម នឹងត្រូវដាក់បញ្ចូលផងដែរ។ យោង
ទៅតាមគោលការណ៍របស់អូឌីស៊ី ឯកសារទាំងអស់នឹងស្ថិតនៅក្រោមអាជ្ញាប័ណ្ណ [CC BY-SA 4.0](#)។

ទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួន ដែលអ្នកផ្តល់ឱ្យយើងនឹងមិនត្រូវបានប្រើប្រាស់សម្រាប់គោលបំណង
ពាណិជ្ជកម្មណាមួយនោះទេ។ អូឌីស៊ី មិនលក់ឬជួលទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួននៅក្រោមលក្ខខណ្ឌ
ណាមួយឡើយ។ ព័ត៌មាននេះនឹងត្រូវប្រើប្រាស់សម្រាប់គោលបំណងទំនាក់ទំនងប៉ុណ្ណោះ
ដូចជា ការផ្ញើខិត្តប័ណ្ណ និងព័ត៌មានដែលទាក់ទងនឹងអាយស៊ីធីខែម។

ការផ្តល់សិទ្ធិលើព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក

តាមរយៈការចែករំលែកនូវទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកជាមួយអូឌីស៊ី អ្នកអនុញ្ញាតឱ្យយើង
ប្រើទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក ក្នុងទម្រង់ដូចបានបញ្ជាក់នៅខាងលើ។ អ្នកអាចធ្វើបច្ចុប្បន្ន
ភាពព័ត៌មានលម្អិតរបស់អ្នក តាមរយៈការផ្ញើអ៊ីម៉ែលមកកាន់ event@cambodiaict.net។

នៅក្នុងខែនេះនឹងមានការផ្តិតយករូបភាព និងធ្វើការបង្ហោះរូបភាពនៃសកម្មភាពខែម ក្នុង
គោលបំណងផ្សព្វផ្សាយអំពីកម្មវិធីខែមនេះ ព្រមទាំងសម្រាប់កម្មវិធីនាពេលអនាគត។
ប្រសិនបើអ្នកមិនចង់ឱ្យមានរូបភាពរបស់អ្នក សូមជូនដំណឹងដល់ ក្រុមការងារអូឌីស៊ី ឬ
ក្រុមការងារកម្ពុជាអាយស៊ីធីខែម ឆ្នាំ២០១៨ នៅកន្លែងចុះឈ្មោះមុននឹងចូលរួមកម្មវិធី។
អ្នកនឹងទទួលបានផ្លាកសម្គាល់អត្តសញ្ញាណឬស្លាកដែលមានពាក្យសម្គាល់ដូចជា គ្មាន
ការថតរូប។